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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în ședința ordinară a Consiliului Județean Hunedoara 

din data de 29 martie 2024 

 
 
 
  In conformitate cu prevederile art.178 alin.1 și art.179 alin.2 lit.a 
din Ordonanța de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean Hunedoara 
nr.101/2024, modificată prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean 
Hunedoara nr.111/2024, Consiliul Județean Hunedoara a fost convocat și s-a 
întrunit în ședință ordinară, în sala de ședințe de la sediul acestuia din 
municipiul Deva, B-dul 1 Decembrie 1918 nr.28, județul Hunedoara în data de 
29 martie 2024, ora 10,00. 
  La ședință sunt prezenți: Bădin Ion și Țambă Alin Adam – 
vicepreședinți ai Consiliului Județean Hunedoara; Angalita Lenuța, Arion 
Viorel, Bălănesc Doinița Maria, Bârea Vasile, Bogdan Sever, Ciodaru Iulian 
Dacian, Chiș Alexandru, Chivu Cristina, Coltescu Marin, Demeter Ioan, Dobra 
Ramona Andreea, Dunca Victoria Alina, Gligor Dorin Oliviu, Hirghiduși Ion, 
Ivăniși Maria, Logofătu Daniela Maria, Micula Dacian Claudiu, Mutulescu 
Marius, Muzsic Robert Eugen, Pârvuța Gabriel Ionuț, Petruș Adrian, Popa 
Dorin Ioan,  Rus Ioan, Socaci Andrei, Ștaier Ioan Dumitru, Ștefănie Maria, 
Zvîncă Adrian – consilieri  județeni;  Dan Daniel – secretarul general al 
județului.  
  Lipsesc de la ședință domnul președinte Nistor Laurențiu, doamna 
consilier județean Mate Marta și domnul consilier județean Morar Nicolae 
Simion.  
  Ședința este condusă de domnul vicepreședinte Bădin Ion. 
  Bădin Ion: 
  Doamnelor și domnilor consilieri județeni declar deschis lucrările 
ședinței. Vă rog să vă ridicați pentru intonarea Imnului Național!  

după intonarea Imnului 
  Bădin Ion: 
   Întrucât sunt prezenţi un număr de 29 consilieri județeni, potrivit 
art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 
privind Codul administrativ, ședința este legal constituită.  
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  Dau cuvântul secretarului general al județului, pentru a supune la 
vot procesul verbal încheiat în ședința precedentă. 
  Dan Daniel: 
  În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind Codul Administrativ, supun 
spre aprobare procesul verbal încheiat în ședința extraordinară din data de 25 
martie 2024: 

- Cine este pentru? 
- Împotrivă? 
- Abţineri? 

  Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi (29). 
  

x 
 
 

Bădin Ion: 
        Domnilor consilieri, permiteți-mi să vă prezint următorul proiect al 
ordinii de zi, astfel cum a fost publicat și cum s-a discutat și în ședințele 
comisiilor de specialitate: 

1. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului 
Județean Hunedoara în Consiliul Administrativ al Teatrului de Artă 
Deva; 

2. Proiect de hotărâre pentru desemnarea unui consilier județean în 
comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 
secretarului general al județului Hunedoara; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice 
(faza DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul de 
investiții: „Creșterea eficienței energetice și reabilitarea clădirii 
administrative aferente Castelului Nopcsa – Sântămăria Orlea”; 

4. Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii de inventar a unor bunuri 
care aparțin domeniului public al județului Hunedoara date în 
administrarea Sanatoriului de Pneumoftiziologie Geoagiu; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Județului Hunedoara, 
prin Consiliul Județean Hunedoara, cu Municipiul Lupeni, prin Consiliul 
Local al Municipiului Lupeni, în scopul  realizării  lucrărilor  de interes 
județean necesare  reabilitării și modernizării sectoarelor  din drumul 
național  DN 66A cuprinse între: km 10+530-  km 11+925 și Km 
16+042-Km 16+530; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și 
regulamentului de organizare și funcționare ale Serviciului Public 
Județean Salvamont; 
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7. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile 
din familia ocupațională ”Administrație” din cadrul Serviciului Public 
Județean Salvamont; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții„Reabilitare 
drumuri judeţene pentru dezvoltarea infrastructurii turistice şi 
promovarea patrimoniului economic şi cultural al judeţului Hunedoara” 
DJ 687A: Hasdat (DJ687)-Silvasu de Jos-Hateg (DJ687G) tronson de 
reabilitat  km 0+000 – km 16+000”aprobat pentru finanțare prin 
Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”; 

9. Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii temporare către 
Consiliul Județean Hunedoara a dreptului de administrare asupra 
drumului Taia-Aușelu  aflat în domeniul public al Orașului Petrila și în 
administrarea Consiliului Local al Orașului Petrila; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu 
al județului Hunedoara pe anul 2024; 

11. Întrebări, interpelări. 
   In conformitate cu prevederile art.135 alin.8 din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, vă rog să 
aprobați suplimentarea ordinii de zi cu următoarele puncte: 
- Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare pe anul 2023 ale 

S.C. APA SERV VALEA JIULUI S.A. Petroșani; 
- Proiect de hotărâre privind validarea rezultatului examenului organizat în 

vederea ocupării  funcţiei vacante de şef Secție Obstetrică-Ginecologie din 
cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Deva; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat după 
finalizarea obiectivului de investiții:„CONSTRUIRE POD DE LEGĂTURĂ 
CENTURA PETRILA, ORAȘ PETRILA, JUDEȚUL HUNEDOARA“aprobat 
pentru finanțare prin Programul National de Investiții „Anghel Saligny” , a 
valorii totale reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul 
local precum și a caracteristicilor principale și a indicatorilor tehnico-
economici; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Judeţului Hunedoara prin 
Consiliul Judeţean Hunedoara cu Orașul Petrila prin Consiliul Local al 
Orașului Petrila în scopul realizării proiectului de interes public județean 
„Crearea infrastructurii verzi în perimetrul ansamblului Exploatarea Minieră 
Petrila”; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la „Programul vizând 
sisteme de alimentare cu apă, canalizare și epurare a apelor uzate”, 
asigurarea și susținerea din surse proprii a cheltuielilor care nu sunt 
acoperite prin finanțarea acordată de Administrația Fondului pentru Mediu 
și a cheltuielilor neeligibile pentru obiectivul de investiții „Alimentare cu apă 
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și canalizare în zona turistică Pasul Vîlcan, municipiul Vulcan, județul 
Hunedoara” și a acordului de parteneriat; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Modernizare DJ 707: 
Vața de Jos (jud.Hunedoara) - Petriș (jud.Arad) - "DRUMUL REGELUI"”, a 
cheltuielilor proiectului și a Acordului de parteneriat încheiat între Județul 
Hunedoara  - lider de proiect şi Județul Arad - partener,depus în cadrul 
Programului Regional Vest 2021-2027, intervenția regională IR 5.1A 
Drumuri județene, apel de proiecte PRV/5.1A/1; 

- Raport al delegației Consiliului Județean Hunedoara în Raionul înfrățit 
Strășeni – Republica Moldova, desfășurat în perioada 28 februarie – 02 
martie 2024. 
     Se supune la vot proiectul ordinii de zi astfel suplimentat: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Ordinea de zi astfel suplimentată a fost aprobată cu unanimitate 
de voturi (29). 

Bădin Ion: 
      Dau cuvântul domnului secretar general. 
    Dan Daniel: 
    Vă informăm că proiectele de hotărâre ce vor fi supuse votului 
dumneavoastră îndeplinesc condițiile art.136 din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, fiind însoțite de referatele de aprobare, rapoartele de 
specialitate ale compartimentelor de resort și de avizele comisiilor de 
specialitate. 
 

I. 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind desemnarea 
reprezentantului Consiliului Județean Hunedoara în Consiliul Administrativ al 
Teatrului de Artă Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul Comisiei 
pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, tineret, sănătate, 
protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului 
Județean Hunedoara în Consiliul Administrativ al Teatrului de Artă Deva: 
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  Bădin Ion: 
  Supun la vot articolul 1: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

S-a adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
Bădin Ion: 

  Articolul 2 se va adopta cu vot secret. Vă rog să faceți propuneri 
pentru desemnarea unui reprezentant al Consiliului Județean Hunedoara în 
Consiliul Administrativ al Teatrului de Artă Deva.  
  Staier Ioan Dumitru: 
  Domnule vicepreședinte, aș dori să fac o propunere din cadrul  
aparatului de specialitate al consiliului județean, este vorba de doamna Anca 
Maria Dumitra. 

Bădin Ion: 
  Mulțumesc. Dacă mai sunt și alte propuneri? Nu sunt. 
    După consemnarea propunerii, se procedează la exercitarea 
votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, secretarul general al județului, asistat de comisia de 
numărare a voturilor, procedează la numărarea voturilor și consemnarea 
rezultatului votării, după care prezintă plenului procesul verbal de numărare a 
voturilor. Din acesta rezultă că au fost exprimate 29 voturi, din care 28 
valabile și un vot nul: pentru doamna Dumitra Anca Maria au fost exprimate 
27 voturi pentru și un vot împotrivă. 
    Astfel a fost adoptat art.2 din proiectul de hotărâre. 

Bădin Ion: 
  Supun la vot articolul 3: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

S-a adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
  Supun la vot articolul 4: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

S-a adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
Chiș Alexandru: 

    La articolul 3 ați trecut prea repede. L-aș întreba pe domnul 
administrator în ultimii doi ani de zile, ce venituri a adus Castel Nopcsa 
consiliului județean?  
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  Bădin Ion: 
  Dar despre ce vorbim aici? Sunt la punctul unu din ordinea de zi 
articolul 3. Nu suntem la punctul trei. 

Chiș Alexandru: 
  Am înțeles, scuze. 
  Bădin Ion: 
  Vă scuzăm și de data asta. 
  Astfel a fost adoptat proiectul de hotărâre. 
 

II. 
 
    Se prezintă proiectul de hotărâre pentru desemnarea unui 
consilier județean în comisia de evaluare a performanțelor profesionale 
individuale ale secretarului general al județului Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
  Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
  Bădin Ion: 
    Primul articol din proiectul de hotărâre se adoptă prin vot secret. 
    Vă rog să faceți propuneri pentru desemnarea unui consilier 
județean în comisia de evaluare.  
  Ștaier Ioan Dumitru: 
  Aici aș dori să fac o propunere, președintele de la Comisia nr.6 
doamna Ramona Andreea Dobra. 
  Bădin Ion: 
  De la comisia juridică, da? 
  Ștaier Ioan Dumitru: 
  Da. 

Bădin Ion: 
  Mulțumesc. Dacă mai sunt și alte propuneri? Nu sunt. 
    După consemnarea propunerilor, se procedează la exercitarea 
votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, secretarul general al județului, asistat de comisia de 
numărare a voturilor, procedează la numărarea voturilor și consemnarea 
rezultatului votării, după care prezintă plenului procesul verbal de numărare a 
voturilor. Din acesta rezultă că au fost 29 voturi exprimate, din care 28 
valabile și un vot nul; pentru doamna Dobra Ramona Andreea au fost 
exprimate 28 voturi pentru. 
    Astfel a fost adoptat art.1 din proiectul de hotărâre. 
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    Ultimele două articole se adoptă prin vot deschis: 
    Art.2: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

S-a adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
    Art.3: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

S-a adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
    Astfel a fost adoptat proiectul de hotărâre. 
 

III. 
 
  Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației 
tehnico-economice (faza DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  pentru 
obiectivul de investiții: „Creșterea eficienței energetice și reabilitarea clădirii 
administrative aferente Castelului Nopcsa – Sântămăria Orlea”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Rus Ioan prezintă avizul Comisiei 
privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și de arhitectură.  
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
  Bădin Ion: 
  Dacă avem dezbateri pe acest punct? Vă rog domnule Chiș. 
  Chiș Alexandru: 
  Așa după cum am precizat la început când am greșit, aș vrea să 
știu care este venitul acestui castel pentru consiliul județean în urmă cu doi 
ani de zile; dacă este pentru consiliul județean și dacă nu este, spun de la 
capul locului sunt împotrivă a se acorda niciun leu pentru acest... eu nu știu 
cum să-i zic e hotel, e motel de păsări, de cucuvele, pentru ce e făcut acesta? 
In baza cărei hotărâri? Cine a cerut să se facă acest castel la Cuca Măcăii 
unde nu merge nimeni numai cucuvelele și porumbeii ziua? Și noi băgăm 
bani dar avem instituții ale statului – casă de copii, de bătrâni în care plouă și 
nu le facem de ani de zile. De ce? Vă rog să-mi răspundeți domnule 
administrator. 



8 
 

  Avram Costel: 
  Domnule consilier, ansamblul de la castelul Nopcsa cuprinde trei 
clădiri: castelul Nopcsa, palatul administrativ care prin PNRR astăzi aprobăm 
acest proiect și mai este clădirea unde a funcționat direcția de protecție a 
copilului sau o secție. Castelul Nopcsa s-a început recepția, bani din PNDL2 
și este gata, săptămâna viitoare cred că se termină recepția și aseară 
discutam cu președintele și vom merge la castelul Nopcsa, iar această clădire 
din fața castelului, palat administrativ cum este trecut și în CF este un proiect 
pe care vom pune bani din Planul național de reziliență. Deci consiliul 
județean nu a dat niciun ban, nu dă nici un ban și vrea să pună în valoare 
ceea ce este în ansamblul castelului Nopcsa. Castelul Nopcsa cred că 
undeva de la mijlocul acestui an va fi dat în folosință. Președintele a avut o 
discuție cu toate instituțiile din subordinea consiliului județean și mă refer la 
instituțiile de cultură, împreună cu cei de la Academia Română, împreună cu 
Universitatea din București ca să găsim o soluție pentru a da drumul undeva 
la mijlocul lunii iunie cred că sau mijlocul anului ca să spun mai corect și 
atunci toate instituțiile vor avea una, două, trei camere pentru a pune în 
valoare ceea ce a însemnat castelul Nopcsa. Mulțumesc. 
  Chiș Alexandru: 
  Am înțeles. Am înțeles că nu se poate. 
  Avram Costel: 
  Cred că s-a putut chiar mult. 

Bădin Ion: 
  Dacă mai sunt intervenții la acest punct? Vă rog domnule 
vicepreședinte. 
  Țambă Alin Adam: 
  Noi am avut norocul să avem foarte multe monumente istorice. 
Castelul Nopcsa este un monument istoric având clasă A de importanță 
națională în lista monumentelor istorice, în celebrul LMI codul este A. Pe 
Programul național de redresare și reziliență, pe C5 pe eficiență energetică, 
finanțarea este de 100% deci bani din veniturile proprii practic noi nu vom da. 
Toată investiția noastră va fi din fonduri nerambursabile în proporție de 100%. 
Iar castelul de pe PNDL la fel au fost fonduri nerambursabile și este o reușită 
a președintelui Nistor pentru că acolo dânsul a fost direct implicat în tot ce 
înseamnă partea legată de atragerea de fonduri nerambursabile, deci nu 
vorbim de bani din veniturile proprii ale consiliului județean. Numai atât am 
vrut să fac. Mulțumesc. 
  Chiș Alexandru: 
  Da domnule vicepreședinte, de acord cu dumneavoastră până la 
un anumit punct, ați spus că obiecte de interes turistic; să-mi spuneți ce 
reprezintă castelul Nopcsa. Ce obiect turistic reprezintă? Pe cine reprezintă? 
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Pe un hoț de drumul mare care a fost în anii 1800, care a venit cu bani furați 
din alte părți și a trăit aici și a făcut ce a făcut? Cunoaștem istoria.  
  Țambă Alin Adam: 
  Acum indiferent…  
  Chiș Alexandru: 

Mulțumesc. 
  Țambă Alin Adam: 
  Cu plăcere. Indiferent cine ce a făcut, cum a făcut, important este 
că în urma lui a rămas un monument istoric de nivel național, un monument 
istoric care datorită acestui lucru s-a încadrat pe ceea ce înseamnă axe de 
finanțare nerambursabilă și era păcat, fiind în proprietatea consiliului 
județean, cred că era păcat să nu aplicăm pentru că nu aveam nimic de 
pierdut, finanțarea fiind de 100% pe PNRR. Mulțumesc. 
  Staier Ioan Dumitru: 
  Aș dori să intervin și eu. Mă surprinde atitudinea domnului 
consilier Chiș, noi discutăm de aceste proiecte pentru Nopcsa de doi ani de 
zile, iar dumnealui acum când se finalizează acțiunea începe și ne 
bulversează activitatea în cadrul ședinței. Domnul Chiș ar fi fost bine să vă 
pregătiți la ședințele de comisii, înainte să vă informați, nu să veniți să 
dezinformați colegii și presa. Aș vrea să fim mai responsabili când luăm 
cuvântul în plenul ședinței de consiliu județean. 
  Chiș Alexandru: 
  Mulțumesc de indicație, dar nu am să țin cont de ea. 

Bădin Ion: 
  Bine, haideți să încheiem, dacă mai sunt luări de cuvânt, 
dezbateri la acest punct? 
    Nemaifiind alte dezbateri, se supune la vot proiectul de hotărâre 
privind aprobarea documentației tehnico-economice (faza DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul de investiții: „Creșterea 
eficienței energetice și reabilitarea clădirii administrative aferente Castelului 
Nopcsa – Sântămăria Orlea”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 
 

IV. 
 

  Se prezintă proiectul de hotărâre privind actualizarea valorii de 
inventar a unor bunuri care aparțin domeniului public al județului Hunedoara 
date în administrarea Sanatoriului de Pneumoftiziologie Geoagiu. 
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    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind actualizarea valorii de inventar a unor bunuri 
care aparțin domeniului public al județului Hunedoara date în administrarea 
Sanatoriului de Pneumoftiziologie Geoagiu: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 

V. 
 

  Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii 
Județului Hunedoara, prin Consiliul Județean Hunedoara, cu Municipiul 
Lupeni, prin Consiliul Local al Municipiului Lupeni, în scopul  realizării  
lucrărilor  de interes județean necesare  reabilitării și modernizării sectoarelor  
din drumul național  DN 66A cuprinse între: km 10+530-  km 11+925 și Km 
16+042-Km 16+530. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul Comisiei 
privind cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și fonduri 
europene. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii Județului Hunedoara, prin 
Consiliul Județean Hunedoara, cu Municipiul Lupeni, prin Consiliul Local al 
Municipiului Lupeni, în scopul  realizării  lucrărilor  de interes județean 
necesare  reabilitării și modernizării sectoarelor  din drumul național  DN 66A 
cuprinse între: km 10+530-  km 11+925 și Km 16+042-Km 16+530: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
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- Abţineri ? 
   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 

VI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, 
statului de funcții și regulamentului de organizare și funcționare ale Serviciului 
Public Județean Salvamont. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul Comisiei 
privind servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
  Bădin Ion: 
  Este prezent aici șeful Serviciului județean Salvamont.  
  Mutulescu Marius: 
  Aș dori doar să-l felicit pe domnul director de la Salvamont pentru 
toată activitatea care o desfășoară în județul Hunedoara și sperăm ca și de 
acum încolo Salvamont Hunedoara va fi pe primele poziții în țară. Vă 
mulțumesc. 
  Bădin Ion: 
  Da și chiar este un serviciu de excepție și merită felicitările 
noastre și ale dumneavoastră în același timp. 
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și 
regulamentului de organizare și funcționare ale Serviciului Public Județean 
Salvamont: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 

VII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind stabilirea salariilor de 
bază pentru funcțiile din familia ocupațională ”Administrație” din cadrul 
Serviciului Public Județean Salvamont. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
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    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul Comisiei 
privind servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile din 
familia ocupațională ”Administrație” din cadrul Serviciului Public Județean 
Salvamont: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 
 

VIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului 
general actualizat și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiții„Reabilitare drumuri judeţene pentru dezvoltarea infrastructurii 
turistice şi promovarea patrimoniului economic şi cultural al judeţului 
Hunedoara” DJ 687A: Hasdat (DJ687)-Silvasu de Jos-Hateg (DJ687G) 
tronson de reabilitat  km 0+000 – km 16+000”aprobat pentru finanțare prin 
Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Rus Ioan prezintă avizul Comisiei 
privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și de arhitectură.  
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții„Reabilitare 
drumuri judeţene pentru dezvoltarea infrastructurii turistice şi promovarea 
patrimoniului economic şi cultural al judeţului Hunedoara” DJ 687A: Hasdat 
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(DJ687)-Silvasu de Jos-Hateg (DJ687G) tronson de reabilitat  km 0+000 – km 
16+000”aprobat pentru finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel 
Saligny”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 

IX. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind solicitarea transmiterii 
temporare către Consiliul Județean Hunedoara a dreptului de administrare 
asupra drumului Taia-Aușelu  aflat în domeniul public al Orașului Petrila și în 
administrarea Consiliului Local al Orașului Petrila. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
  Bălănesc Doinița Maria: 
  Eu aș vrea domnule vicepreședinte dacă-mi permiteți. Prin 
proiectele finanțate și derulate de către consiliul județean în stațiunile din 
Straja, Vulcan și Parâng, consiliul județean a avut o contribuție semnificativă 
în dezvoltarea acestor stațiuni. Prin preluarea drumului Taia-Aușelu care se 
află într-o mare stare de degradare și prin realizarea lucrărilor de modernizare 
și infrastructură consiliul județean își va aduce un aport semnificativ în 
dezvoltarea zonei din Munții Șurianu. Și pe această cale, aș dori să-i 
mulțumesc președintelui consiliului județean, Laurențiu Nistor, pentru inițierea 
acestui proiect, conducerii consiliului județean și tuturor colegilor care vor vota 
acest proiect. Acest proiect va pune în valoare potențialul turistic atât pe 
anotimp de iarnă când se vor practica sporturi ca schiul și pe timp de vară. Vă 
mulțumesc.   
  Bădin Ion: 
  Mulțumesc doamna consilier județean. 
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind solicitarea transmiterii temporare către 
Consiliul Județean Hunedoara a dreptului de administrare asupra drumului 
Taia-Aușelu  aflat în domeniul public al Orașului Petrila și în administrarea 
Consiliului Local al Orașului Petrila: 

- Cine este pentru ? 
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- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 

X. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului propriu al județului Hunedoara pe anul 2024. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu al județului 
Hunedoara pe anul 2024: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 

XI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea situațiilor 
financiare pe anul 2023 ale S.C. APA SERV VALEA JIULUI S.A. Petroșani. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul Comisiei 
privind servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
  Bădin Ion: 
  Este domnul director de la Apa Serv aici dacă sunt luări de 
cuvânt. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare pe anul 2023 ale 
S.C. APA SERV VALEA JIULUI S.A. Petroșani: 
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- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 
 

XII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind validarea rezultatului 
examenului organizat în vederea ocupării  funcţiei vacante de şef Secție 
Obstetrică-Ginecologie din cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul Comisiei 
pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, tineret, sănătate, 
protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
  Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind validarea rezultatului examenului organizat în 
vederea ocupării  funcţiei vacante de şef Secție Obstetrică-Ginecologie din 
cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Deva: 

- Cine este pentru? 
- Impotrivă? 
- Abțineri? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unaminitate de voturi (29). 

 

XIII. 

 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului 
general actualizat după finalizarea obiectivului de investiții:„CONSTRUIRE 
POD DE LEGĂTURĂ CENTURA PETRILA, ORAȘ PETRILA, JUDEȚUL 
HUNEDOARA“aprobat pentru finanțare prin Programul Național de Investiții 
„Anghel Saligny”, a valorii totale reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul local precum și a caracteristicilor principale și a 
indicatorilor tehnico-economici. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
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    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Rus Ioan prezintă avizul Comisiei 
privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și de arhitectură.  
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat după 
finalizarea obiectivului de investiții:„CONSTRUIRE POD DE LEGĂTURĂ 
CENTURA PETRILA, ORAȘ PETRILA, JUDEȚUL HUNEDOARA“aprobat 
pentru finanțare prin Programul National de Investiții „Anghel Saligny” , a 
valorii totale reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local 
precum și a caracteristicile principale și indicatorii tehnico-economici: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 

XIV. 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii 
Judeţului Hunedoara prin Consiliul Judeţean Hunedoara cu Orașul Petrila prin 
Consiliul Local al Orașului Petrila în scopul realizării proiectului de interes 
public județean „Crearea infrastructurii verzi în perimetrul ansamblului 
Exploatarea Minieră Petrila”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul Comisiei 
privind cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și fonduri 
europene. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
  Bălănesc Doinița Maria: 
  Tot eu aș dori domnule vicepreședinte. În numele meu personal și 
al comunității de la Petrila, aș dori să mulțumesc pentru încheierea 
parteneriatului cu UAT Petrila și am convingerea că pe lângă proiectele care 
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se vor depune pentru finanțarea și punerea în valoare a clădirilor istorice din 
Ansamblul istoric Mina Petrila se vor găsi linii de finanțare și pentru punerea 
în valoare a zonelor verzi. Vă mulțumesc. 
  Bădin Ion: 
  Mulțumesc. 
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii Judeţului Hunedoara prin 
Consiliul Judeţean Hunedoara cu Orașul Petrila prin Consiliul Local al 
Orașului Petrila în scopul realizării proiectului de interes public județean 
„Crearea infrastructurii verzi în perimetrul ansamblului Exploatarea Minieră 
Petrila”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 
 

XV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea participării la 
„Programul vizând sisteme de alimentare cu apă, canalizare și epurare a 
apelor uzate”, asigurarea și susținerea din surse proprii a cheltuielilor care nu 
sunt acoperite prin finanțarea acordată de Administrația Fondului pentru 
Mediu și a cheltuielilor neeligibile pentru obiectivul de investiții „Alimentare cu 
apă și canalizare în zona turistică Pasul Vîlcan, municipiul Vulcan, județul 
Hunedoara” și a acordului de parteneriat. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul Comisiei 
privind cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și fonduri 
europene. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea participării la „Programul vizând 
sisteme de alimentare cu apă, canalizare și epurare a apelor uzate”, 
asigurarea și susținerea din surse proprii a cheltuielilor care nu sunt acoperite 
prin finanțarea acordată de Administrația Fondului pentru Mediu și a 
cheltuielilor neeligibile pentru obiectivul de investiții „Alimentare cu apă și 
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canalizare în zona turistică Pasul Vîlcan, municipiul Vulcan, județul 
Hunedoara” și a acordului de parteneriat: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
 
 

XVI. 
 

  Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 
”Modernizare DJ 707: Vața de Jos (jud.Hunedoara) - Petriș (jud.Arad) - 
"DRUMUL REGELUI"”, a cheltuielilor proiectului și a Acordului de parteneriat 
încheiat între Județul Hunedoara  - lider de proiect şi Județul Arad - 
partener,depus în cadrul Programului Regional Vest 2021-2027, intervenția 
regională IR 5.1A Drumuri județene, apel de proiecte PRV/5.1A/1. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă avizul 
Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, administrarea 
domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul Comisiei 
privind cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și fonduri 
europene. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Modernizare DJ 707: Vața 
de Jos (jud.Hunedoara) - Petriș (jud.Arad) - "DRUMUL REGELUI"”, a 
cheltuielilor proiectului și a Acordului de parteneriat încheiat între Județul 
Hunedoara  - lider de proiect şi Județul Arad - partener,depus în cadrul 
Programului Regional Vest 2021-2027, intervenția regională IR 5.1A Drumuri 
județene, apel de proiecte PRV/5.1A/1: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi (29). 
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XVII. 
  Bădin Ion: 
    La punctul 17 este un Raport al delegației Consiliului Județean 
Hunedoara în Raionul înfrățit Strășeni – Republica Moldova, desfășurat în 
perioada 28 februarie – 02 martie 2024, care a fost trimis pe e-mail și afișat 
pe site-ul consiliului județean. Dacă aveți întrebări sau interpelări legat de 
acest raport al delegației care a fost prezentă la Strășeni – Republica 
Moldova. Nu sunt. 
 

XVIII. 
Întrebări, interpelări  

  Bădin Ion: 
  Întrebări, interpelări, dacă sunt din partea dumneavoastră? 
Doamna consilier Chivu vă rog. Doamna Chivu vă rog dacă ați ridicat mâna. 
    Chivu Cristina: 
  Unii consilieri mă ceartă că să plecăm acasă să nu mai îmi dați 
cuvântul, dar nu e posibil așa ceva! 
  Bădin Ion: 
  Vă rog frumos. 
    Chivu Cristina: 
  Mulțumesc. În primul rând aș avea o întrebare către colegii care 
se ocupă de evaluarea cererilor de pe Legea 350. Reiterăm încă o dată 
rugămintea dacă se poate să ne invitați și pe noi să participăm la discuții, fără 
a avea drept de vot bineînțeles. Am rugat și anul trecut, am rugat și anul 
acesta, nu știu dacă e atât de mare secretul încât să nu putem participa și noi 
la discuții. 
  Bădin Ion: 
  Vă rog doamna Bălănesc. 
  Bălănesc Doinița Maria: 
  Pentru că doamna Maria Ștefănie în calitate de președinte al 
comisiei a trebuit să părăsească ședința o să vă răspund eu în calitate de 
secretar al comisiei. Calendarul de evaluare și selecția dosarelor a fost făcut 
public atât pentru noi consilierii județeni cât și pentru cei care și-au depus 
dosarele, comisia își va încheia lucrările de lucru astăzi după-masă. Luni, pe 
data de 1 se va afișa procesul-verbal. Deci nu a fost o ședință de lucru 
secretă, am lucrat pe un calendar care a fost afișat public. 
    Chivu Cristina: 
  Eu am avut rugămintea să ne anunțați și pe noi, îmi pare rău dacă 
le-ați făcut publice și nu am stat să urmărim în fiecare zi pe site ce se publică. 
Colegial era să ne spuneți pe grup cum discutăm toate alte chestii pe grup. 
Mulțumesc. 
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  Bălănesc Doinița Maria: 
  Si aș vrea să mai precizez un lucru, dosarele indiferent cine era 
prezent în sală se fac  în baza evaluării și a fișelor de evaluare și a 
documentației depuse la dosar. Vă mulțumesc. 
  Bădin Ion: 
  Mulțumesc și eu. Domnule vicepreședinte vă rog. 
  Tambă Alin Adam: 
  Așa într-o notă optimistă dacă tot e ziua mea, am avut astăzi 
discuții și cu doamna inspector școlar general, doamna Ștefănie și cu domnul 
consilier județean Popa Dorin pentru că suntem toți trei orăștieni și noi în 
Orăștie trăim o bucurie foarte mare pentru că un elev al Liceului teoretic Aurel 
Vlaicu pe care l-am premiat în plenul consiliului județean și pe care și 
președintele Laurențiu Nistor l-a apreciat în mod deosebit a fost admis  în 
aceste zile înainte să dea bacalaureatul la Harvard. Este cred un lucru de 
excepție și arată că independent de ce spun  unii oameni politici școala 
românească nu scoate tâmpiți, școala românească scoate copii buni, copiii 
noștri și județul Hunedoara are viitor. Doresc să-l felicit și chiar dacă nu este 
aici de față vă îndemn să dăm un rând de aplauze pentru că vor ajunge cu 
siguranță la el. Mulțumesc. 
  Bădin Ion: 
  Vă rog, dacă mai sunt și alte luări de cuvânt? 
  Mutulescu Marius: 
  Dacă se poate eu sper că în aceste dezbateri, după ce se va 
finaliza comisia, noi o să avem dreptul să facem amendamente, nu? În 
comisiile de specialitate și în plen.  
  Bădin Ion: 
  Doamna secretar al comisiei. 
  Bălănesc Doinița Maria: 
  Amendamente dumneavoastră nu o să puteți depune. Ați depus 
amendamente, noi am aprobat sumele, solicitanții și-au depus dosarele, dacă 
în urma afișajului punctajului dacă vor fi nemulțumiți sunt îndreptățiți să 
depună contestații. 
  Mutulescu Marius: 
  Da iar noi consilierii județeni putem face amendamente pe baza 
propunerii făcute de către comisie. 
  Bălănesc Doinița Maria: 
  Dar așteptați vă rog să se afișeze punctajele. Nu înțeleg de unde 
știți deja că vor fi atât de mari nemulțumiri. 
  Bădin Ion: 
  Când o să fie proiectul pus pe ordinea de zi îl dezbatem atunci. 
  Mutulescu Marius: 
  Sigur. Mulțumesc. 
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  Bădin Ion: 
  Dacă mai sunt și alte luări de cuvânt? Ordinea de zi fiind epuizată 
în totalitate declar lucrările ședinței ordinare închise, vă urez un week-end 
plăcut și pe iubitorii fotbalului și ai sportului îi așteptăm marți, ora 19,30 pe 
stadionul Michael Klein la un sfert de finală foarte interesant F.C.Corvinul 
1921 – CFR Cluj-Napoca. 
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